
Rada Miasta i Gminy Margonin
Radni - Sesja

Protokół nr XXIX
Sesja w dniu 29 lipca 2021 
Obrady rozpoczęto 29 lipca 2021 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 11:45 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków.

Obecni:

1. Mariusz Bachorski 
2. Rafał Gimzicki
3. Tomasz Gorkowski 
4. Grzegorz Gręda 
5. Barbara Kończak 
6. Teresa Koźlarek 
7. Mirosław Leśko 
8. Maria Miler 
9. Adam Rogacki
10. Jerzy Staniewski 
11. Danuta Strychalska 
12. Anna Twardowska
13. Arleta Wegner 
14. Jolanta Zmudzińska 
15. Andrzej Zmudziński 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący Rady poinformował, że obecnych podczas sesji jest 14 Radnych, co wobec ustawowego 
składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
uchwał.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

2. Informacja nt. porządku obrad.

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
a) zmiany uchwały budżetowej na rok 2021
b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2021 - 2025
c) zmiany uchwały nr XXIX/459/2010 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 25 marca 2010 r. w 
sprawie nadania statutu Miejsko Gminnemu Ośrodkowi Kultury w Margoninie
2. Zakończenie sesji. 

Głosowano w sprawie:
Informacja nt. porządku obrad.. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (12)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Adam 
Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Mirosław Leśko , Maria Miler 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 



Program sesji stanowi załącznik nr 2 do Protokołu.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany uchwały budżetowej na rok 2021
Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały budżetowej na rok 2021. 

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (11)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Adam Rogacki, Jerzy 
Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta Zmudzińska , Andrzej 
Zmudziński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Tomasz Gorkowski , Mirosław Leśko , Maria Miler 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 

Uchwała Nr XXVIII/295/2021 stanowi załącznik nr 3 do Protokołu.

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2021 - 2025
Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2021 - 2025. 

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (11)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Adam Rogacki, Jerzy 
Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta Zmudzińska , Andrzej 
Zmudziński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Tomasz Gorkowski , Mirosław Leśko , Maria Miler 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 

Uchwała Nr XXVIII/296/2021 stanowi załącznik nr 4 do Protokołu.

c) zmiany uchwały nr XXIX/459/2010 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 25 marca 2010 r. w 
sprawie nadania statutu Miejsko Gminnemu Ośrodkowi Kultury w Margoninie
Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały.



Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały nr XXXIX/459/2010 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 25 marca 2010 r. w sprawie
nadania statutu Miejsko Gminnemu Ośrodkowi Kultury w Margoninie. 

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (11)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Adam Rogacki, Jerzy 
Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Jolanta Zmudzińska , Andrzej 
Zmudziński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Tomasz Gorkowski , Mirosław Leśko , Maria Miler 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 

Uchwała Nr XXVIII/297/2021 stanowi załącznik nr 5 do Protokołu.

Przewodniczący poinformował, że skoro jest Zastępca to można zgłaszać jakieś sprawy. 
B. Kończak – wczoraj zostałam oczerniona przez mieszkankę Margonina, i proszę żeby napisać w 
następnym wydaniu gazety informację na temat wywozu gabarytów. Chodzi o to, żeby mieszkańcy 
wiedzieli ja wiem, że urząd nie ma obowiązku wywozić, chodzi o te pralki niesprawne. Jeśli sprzęt nie 
ma silnika to oni to wszystko zostawiają. Są sytuacje, że mieszkańcy innym mieszkańcom podrzucają 
gabaryty. Ja byłam u właściwych pracowników, wiem że urząd nie ma takich kompetencji żeby to 
wywozić. Chciałabym, żeby to było jasno i wyraźnie napisane bo mnie posądzono, że jako Radna się nie 
interesuje, a ja się interesuje.
Zastępca Burmistrza – wywóz 2 razy w roku to są ogromne koszty. 2 zbiorki są bardzo kosztogenne bo  
płaci się ze mega tonę a za każdym razem jest tego więcej. Chce Państwu pokazać, że koszt na 
mieszkańca to ok 42 zł. Takiej możliwości nie ma, nikt z takim wnioskiem nie będzie wychodził. To co 
my dostajemy na FV to jest ok 43 zł i gabaryty tyle ciągną właśnie te 2 zbiórki są w takich ilościach 
odbierane faktury są po kilka tysięcy złotych. Z racji wywozu gabarytów my dokładamy powinno się 
kompensować ale dokładamy. 
Są zatwierdzone taryfy wody. Wody Polskie zatwierdziły bez zastrzeżeń taryfy i biorąc pod uwagę kwoty
inflacji to podwyżka na 3 lata nie jest jakaś znaczna. W ciągu 3 lat przy założeniu kosztów w tej chwili, 
inwestycji jakie będą czynione. Teraz macie Państwo ciągu 3wo 3,55 zł za wodę w gr. 1 natomiast w 
ciągu 3 lat podskoczymy do 3,88 zł to jest o 30 kilka groszy więcej na przestrzeni 3 lat czyli nawet nie 
inflacja. Ścieki na podobnym poziomie obecnie 6.36 w gr.1 w przeciągu 3 lat wzrost 6,79 zł czyli o 
0,43 gr wzrostu. Ten komunikat jeszcze dziś pojawi się na stronie albo już się pojawił. Stawki będą 
obowiązywały od 1 sierpnia. 
B. Kończak – Panie Burmistrzu chodzi o to, czy Gmina może wywozić gabaryty  czy nie? Konkretnie. 
Zastępca – gabaryt jest gabarytem i to spełnia kryteria jest w ramach zbiórki realizowane. Wiem, że 
ludzie podrzucają, że są firmy które się specjalizują w wykręcaniu urządzeń. Zawsze była prośba, żeby te 
gabaryty wystawiać w dniu wywozu godz przed czy dwie, ci którzy wystawiają 2 dni wcześniej kuszą 
los. Firmy mają tak obcykane kiedy są zbiórki gabarytów. Dziś jeśli się kupuje nowe to w sklepie można 
oddać stare. Możemy napisać w gazecie, że taki sprzęt można wziąć w samochód i oddać taki sprzęt 
oczywiście odpłatnie. Jeśli utworzymy PSZOK to będzie można zutylizować kompletny sprzęt jeśli 
będzie niekompletny to go też nie przyjmiemy. Jeśli coś jest powykręcane to ani gabaryt tego nie zabierze
ani my. Można napisać gdzie taki sprzęt zutylizować. Jeśli ktoś komuś podrzuca to można zgłaszać to na 
Policję lub do Straży Miejskiej. 
J. Zmudzińska – ja prosiłam już Przewodniczącego o interwencję w sprawie mostku koło P. 
Mikołajczyka może Pan burmistrz będzie miał większą moc sprawczą i coś z tym zrobi. Naprawdę 
zagraża to zdrowiu a nawet życiu tam bardzo opuściła się kostka, że robi się niebezpiecznie ciężko 



podjechać tam rowerem, a raczej się nie podjedzie bo jest za duża różnica między mostkiem a kostką 
która się opuściła. Przy okazji chciałam zapytać co z wnioskiem mieszkańców ul. Wąskiej i Rynek w 
stosunku do gospodarstwa czy coś wiadomo w tej sprawie?
Zastępca Burmistrza – Straży Miejskiej ten wniosek został przekazany do realizacji. Straż Miejska może 
zainterweniować, nie wiem czy byli już na kontroli. Nie mogę ingerować w to jak Straż Miejska ma 
wykonywać swoje obowiązki. Nam nie wolno wskazywać jak sprawa ma się zakończyć. 
Mostek został zlecony ZUK zorientuje się dlaczego nie został on jeszcze wykonany mieli to wyrównać i 
podnieść kostkę. Projektant musiałby się tym zająć i rozwiązać ten problem. 
A. Rogacki – ja chciałem podziękować za tak szybką reakcję jeśli chodzi o drogę błotkową, wnuk już 
teraz mówi, że jest to droga piaskowa. W imieniu mieszkańców Lipin dziękuje za dopięcie inwestycji 
stadionu zajęło to parę lat. Zastępca starał się przez 5 lat. Wnioski były pisane i składane w końcu 
dostaliśmy. Poszedłem kiedyś do chłopaków na boisko gdzie chłopaki grali i prosili, żebym podziękował 
Zastępcy i Burmistrzowi. Więc spełniam prośbę chłopców i dziękuje w ich imieniu i mieszkańców Lipin. 
Zastępca Burmistrza – nie wiem czy w imieniu wszystkich mieszkańców Pan mówił. Kilka dni temu 
osoby z Lipin do mnie przyszli i mnie wyzwali, że jest ono nie potrzebne, że w Lipinach są ważniejsze 
rzeczy do zrobienia. Pewnie Pan mówił w imieniu większości. Ktoś nie potrzebuje placu zabaw jak nie 
ma dzieci, bo po co w plac zabaw wyrzucać 130 tys.jeśli dzieci nie ma lub są większe to boisko nie 
będzie go interesowało, każdy patrzy na swoje interesy. 

4. Zakończenie sesji.
Przewodniczący Rady poinformował, że wyczerpano wszystkie punkty programu, w związku z czym 
ogłasza zamknięcie XXIX Sesji Rady Miasta i Gminy Margonin w dniu 29 lipca 2021 roku o godzinie 
11.45.

 

Przewodniczący
Rada Miasta i Gminy Margonin

 

Przygotował(a): Joanna Koczorowska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


